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CHCEME…

NAVÁZAT na všechno dobré, co bylo v  naší 
městské části vytvořeno, a společně s vámi a na-
šimi spolky pokračovat ve smysluplném rozvoji 
Březiněvsi.

ZPRŮHLEDNIT chod úřadu městské části a jeho 
komunikaci směrem k občanům.

STAVĚT moderně, účelně, s rozumnými náklady 
na projekty i realizaci a s ohledem na budoucí 
ekonomickou udržitelnost staveb.

UPRAVIT některé již rozpracované významné 
projekty tak, aby byla zachována jejich podstata, 
ale aby se staly efektivními a v dohledné době 
realizovatelnými.

UDRŽOVAT prostředí pro zdravý život, důsledně 
chránit zeleň a v rámci nové výstavby prosazovat 
více zelených ploch. 

VYTVÁŘET zázemí pro aktivní trávení volného 
času dětí, zejména těch, které již odrostly dět-
ským hřištím, ať už pod hlavičkou našich spolků 
či organizací, nebo individuálně. 

ZACHOVAT příspěvky poskytované dětem i se-
niorům a prosazovat adresnou pomoc všem, 
kteří se z nějakého důvodu ocitnou v nouzi. 

PODPOROVAT podnikání v městské části a ak-
tivně pomoci vzniku nových firem a živností.

ŘEŠIT vcelku neutěšenou dopravní situaci Březi-
něvsi, optimalizovat podobu obchvatu městské 
části a dále omezovat přespolní parkování.

POSILOVAT dobré vztahy s našimi sousedy, 
a  to jak s těmi, kteří jsou od nás jen přes plot, 
tak se zástupci okolních obcí.

Stojíme společně s vámi 
za Březiněvsí!

PROČ DO TOHO JDEME
V Březiněvsi žijeme mnoho let. Sledujeme, co se ko-

lem nás děje a kam se městská část ubírá. Budoucí smě-
řování Březiněvsi nám není lhostejné. Naše představy se 
ale v některých ohledech liší od těch, které v současné 
době hrají prim. Proto jsme se rozhodli společně kandi-
dovat v zářijových komunálních volbách.

Jsme sdružením nezávislých kandidátů, nestojí 
za námi žádný politický subjekt ani bohatý mecenáš.

Někteří z nás se jako zastupitelé již aktivně podíle-
li na rozhodování o záležitostech městské části, jiní jsou 
nováčky. Všem nám ale velmi záleží na budoucnosti Bře-
ziněvsi, místa, které je naším domovem. To nás spojuje 
a věříme, že v tom nejsme sami.

Nepřišli jsme bořit, právě naopak. Svými znalostmi 
a zkušenostmi chceme napomáhat modernímu rozvoji 
Březiněvsi, ať se to týká řešení dopravy, obytné a veřej-
né výstavby, životního prostředí, spolkové činnosti, péče 
o potřebné a o seniory, vyžití malých i odrostlejších dětí, 
příležitostí k  podnikání, vztahů se sousedními obcemi 
nebo chodu městské části.



PŘÍSPĚVKY DĚTEM, 
SENIORŮM A ADRESNÁ 
POMOC POTŘEBNÝM 

• Vnímáme velmi vážně potřeby našich občanů, zejména 
dětí a těch nejstarších. Zachováme příspěvky na společné 
pobyty seniorů, na jejich kulturně-společenské vyžití, na zá-
jmovou činnost dětí, na tábory, soustředění či kroužky, a to 
minimálně v objemu, v jakém existují dnes. 

• Budeme podporovat adresnou pomoc těm březiněveským 
domácnostem, které se ocitnou v nouzi a o pomoc budou 
stát. Do složité životní situace se může dostat každý z nás.

• Svět kolem nás je čím dál rychlejší a pro mnoho z nás není 
snadné se v něm zorientovat. Proto nabídneme odborné po-
radenství těm, kteří si nevědí rady s cenami energií, pojistka-
mi, telefonními tarify a dalšími službami, bez kterých se neo-
bejdou.

• Budeme všestranně podporovat snahy o zajištění lékařské 
péče pro dospělé i děti přímo v naší městské části. 

ZDRAVÉ PROSTŘEDÍ 
PRO ŽIVOT
• Chceme oživit záměr výsadby lesa 

u dálnice D8, který je součástí územního plánu. Les by vy-
tvořil přirozenou ochranu Březiněvsi před prachem, větrem, 
hlukem a přívalovými srážkami. Přispěl by také k zadržování 
vody v krajině.

• Budeme důsledně chránit stromy a zeleň v městské části. 
Rozumíme, že je občas nezbytné pokácet nemocný strom, 
ale chceme takovým nezvratným řešením aktivně předchá-
zet.

• Pokud jde o novou zeleň, vedle již probíhajících projektů 
bychom rádi prosadili umístění vzrostlejších stromů na kou-
paliště. Přispěje to k vytvoření přirozeného stínu a komfortu 
rodin s dětmi.

• Ve spolupráci se sousedními obcemi bychom chtěli opra-
vit či obnovit polní cesty v okolí Březiněvsi. Zasadíme se 
také o  likvidaci objektu zarostlého vegetací u polní cesty 
na Třeboradice, který je využíván bezdomovci a narkomany.

• Jednoznačně podporujeme napojení Březiněvsi na praž-
skou a středočeskou síť cyklostezek, které zastupitelstvo 
Březiněvsi nedávno většinou hlasů odmítlo.

SPOLKOVÁ 
ČINNOST

• Spolky a organizace budou mít 
vždy naši jednoznačnou podporu.
Velmi dobře si uvědomujeme, že díky tělovýchovné jed-
notě, hasičům, zahrádkářům, rybářům a dalším je náš život 
bohatší, volnočasové vyžití pestřejší a pomoc v krizových 
situacích lépe dostupná. 

• Investice do dětí je investicí do naší budoucnosti. Proto 
bychom chtěli transparentně navýšit příspěvek na školáky 
a  náctileté, kteří jsou aktivní v jednotlivých oddílech. Do-
datečné zdroje nebude těžké najít v jiných oblastech, aniž 
bychom ohrozili rozpočet.

• Po vzoru jiných obcí bychom chtěli nastavit systém, který 
spolkům a organizacím pomůže při hledání dalších zdrojů 
financování a při vyřizování formalit s tím spojených.

• Budeme vždy podporovat vznik nových oddílů, sdružení 
a sborů, pokud se o ně někdo zasadí a ukáží se jako smys-
luplné. Spolkovou činnost ale nechceme v žádném případě 
organizovat z centra,to by bylo popřením její podstaty.

ZÁZEMÍ PRO AKTIVNÍ 
TRÁVENÍ VOLNÉHO ČASU

• Budeme usilovat o vytvoření lokali-
ty vhodné pro trávení volného času 
dětí, které již odrostly dětským hřištím. Místo pro náctileté, 
které by zahrnovalo třeba menší skatepark s venkovním se-
zením, v Březiněvsi zatím chybí.

• Chceme také najít vhodný prostor zasazený do zeleně, ve 
kterém by spolu mohly trávit čas rodiny nebo skupiny přá-
tel, kde by si mohly udělat piknik, oslavit narozeniny nebo 
prostě jen hrát venkovní hry.

• Podpoříme aktivity přispívající k všestrannému rozvoji dětí, 
ať už jde o uměleckou činnost, vzdělávání zábavnou formou 
nebo třeba práci s IT, a to ve spolupráci s organizacemi spa-
dajícími pod městskou část.

• Zasadíme se o vyřešení problematického stavu občerstvení 
na koupališti, a to především z hlediska cen základního sor-
timentu.

• Podporujeme vznik areálu pro výcvik psů a pro agility, který 
bude stát při polní cestě na Hovorčovice.

KULTURNÍ A SPOLEČENSKÝ 
ŽIVOT V BŘEZINĚVSI
• Březiněves zažila i díky aktivitě na-
šich kandidátů v posledních dvou 

volebních obdobích výrazný rozkvět kulturně-společen-
ských akcí. V tomto trendu budeme pokračovat.

• Chceme zachovat stávající trojúhelník „velkých“ akcí pro 
všechny generace, tedy pálení čarodějnic, BřeziněFest a roz-
svěcení vánočního stromu.

• Budeme i nadále podporovat a rozvíjet tradiční kulturně-
-společenské aktivity, jakými jsou dětský den, masopust, 
lampionový průvod, setkávání seniorů či májové slavnosti.

• Zasadíme se o vznik menších událostí a příležitostí pro setkává-
ní lidí různých věkových skupin také mimo centrum Březiněvsi.

INFRASTRUKTURA 
A OBČANSKÁ VYBAVENOST

• Předtím, než začneme stavět domy, 
měli bychom mít vyřešené komu-
nikace, dostatečnou kapacitu čistírny odpadních vod nebo 
obslužnost vzdálenějších lokalit veřejnou dopravou. Opačný 
postup přináší řadu komplikací jak pro občany, tak pro měst-
skou část. 

• Budoucí developerské projekty musíme podmínit výstav-
bou konkrétních staveb občanské vybavenosti, případně 
adekvátním příspěvkem na její vybudování. 



• Budeme klást důraz na dlouhodobou udržitelnost obecní 
výstavby. Nechceme stavět s rizikem, že nás budoucí pro-
vozní náklady stáhnou do finančních problémů.

• V rámci nové obytné výstavby budeme prosazovat budo-
vání menších obytných celků s vyšším podílem zelených 
ploch.

• Budeme prosazovat úpravu některých významných projek-
tů tak, aby se staly realizovatelnými a provozně udržitelný-
mi v dlouhodobém horizontu. 

• Potřebujeme základní školu, ale stávající projekt bychom 
rádi upravili tak, aby odpovídal reálným potřebám měst-
ské části a aby bylo možné zajistit jeho financování, které je 
v současné době velmi problematické.

• Budeme podporovat firmy a živnostníky již působící v Březi-
něvsi a nabídneme pomoc při vzniku těch nových. Podnika-
telé vytvářejí pracovní místa, zvyšují příjmy obecní poklad-
ny a jako celek přispívají k občanské vybavenosti.

• Zasadíme se o zlepšení dostupnosti pevného internetu 
v městské části.

DOPRAVA, 
OBCHVAT BŘEZINĚVSI 
A PRAŽSKÝ OKRUH

• Intenzita dopravy v Březiněvsi 
a jejím okolí je pro naši městskou část dlouhodobě největší 
zátěží. Hledání řešení je běh na dlouhou trať a neobejde se 
bez spolupráce s okolními obcemi a městskými částmi. 

• Podporujeme výstavbu obchvatu Březiněvsi v severojižním 
směru. Se Středočeským krajem ale chceme otevřít diskusi 
o možném plynulém napojení obchvatu na silnici II/243 do 
Líbeznic, které by provoz zrychlilo.

• Výstavbu městského okruhu v těsné blízkosti Březiněv-
si musíme vzhledem k dalšímu zatížení našeho životního 
prostředí podmínit nejen protihlukovými opatřeními, ale 
také výraznými investicemi do infrastruktury městské části 
a dlouhodobými kompenzacemi. 

• Pohlídáme, aby Březiněves měla i v budoucnu nájezd 
a sjezd z Cínovecké ulice, aby se projektanti okruhu nevrá-
tili k původně prosazované variantě s dopravou vedenou 
přes Ďáblice.

• Musíme začít systematicky řešit rezidenční a přespolní par-
kování v nejvíce zatížených částech Březiněvsi.

• Budeme prosazovat vybudování přechodu pro chodce na 
křižovatce Na Hlavní a K Březince a dobudování chodníku 
a  přechodu se semaforem na severním konci Březiněvsi, 
před benzinovou stanicí.

VEŘEJNÝ PROSTOR 
A UDRŽITELNÁ VÝSTAVBA

• Za zásadní považujeme, aby roz-
hodující slovo v urbanistickém 
rozvoji Březiněvsi měli občané společně se samosprávou.

• K návrhům veřejných staveb, které budou v Březiněvsi 
v budoucnu realizovány, přizveme architekty v rámci ote-
vřených soutěží. Stejně jako chceme, aby nám zuby vrtal 
zubař a topení opravil instalatér, buďme důslední i v tom, 
kdo nám navrhuje stavby.

• Souhlasná stanoviska s jakoukoliv výstavbou musejí být vy-
dávána až po pečlivém zvážení, nakolik jsou prospěšná dal-
šímu rozvoji Březiněvsi. V případě zásadních staveb je třeba 
brát v potaz i názor občanů, vyjádřený prostřednictvím rele-
vantních anket nebo referend.

PŘÁTELSKÉ VZTAHY 
SE SOUSEDY

• Budeme nadále posilovat vztahy se 
sousedními obcemi a městskými 
částmi, zejména s Ďáblicemi, Bořanovicemi a Líbeznicemi. 

• Chceme hledat společná řešení v oblasti tranzitní dopravy 
a přespolního parkování. Tuto problematiku není efektivní 
řešit osamoceně, protože dílčí opatření přijatá jednou samo-
správou jen přesunou problém o pár stovek metrů dál.

• Oslovíme sousedy s nabídkou spolupráce na společných 
projektech, jakými jsou údržba polních cest a vedení cyklo-
stezek, či se vzájemnou podporou kulturně-společenských 
událostí.

• Iniciujeme pravidelná setkání mezi sousedními zastupitel-
stvy. Cílem bude přijímat jednotná stanoviska v důležitých 
oblastech a sladit společné postoje ve vztahu k hlavnímu 
městu, Středočeskému kraji a státu.

VÍME, JAK NA TO!
• Část našich kandidátů řadu let pů-
sobí či působila v zastupitelstvu, 
máme tedy jasnou představu o tom, 

kde jsou silná i slabá místa samosprávy. Známe problémy 
Březiněvsi. 

• Díky zázemí, které jsme si v minulosti vybudovali, budeme 
schopni prezentovat a prosazovat naše záměry i na úrovni 
hlavního města či státu.

• Do rozhodování o konkrétních projektech týkajících se Bře-
ziněvsi chceme ve výrazně větší míře zapojit občany. Koneč-
ná rozhodnutí budou vždy v kompetenci zastupitelstva, ale 
poradní hlas našich obyvatel považujeme za velmi důležitý.

• Zasadíme se o zpřehlednění fungování úřadu a jeho komu-
nikace s občany za pomoci digitálních platforem hodných 
21. století.

• Chceme zavést systematickou evidenci podnětů od březi-
něveských občanů, jejíž součástí bude stanovení jasného 
termínu a osob zodpovědných za vyřízení.

• Navrhneme novelizaci jednacího řádu zastupitelstva, obsa-
hující mimo jiné návrat k minimálně jednotýdenní lhůtě pro 
předkládání projednávaných materiálů či zveřejňování pod-
kladů pro jednání na webových stránkách městské části.

Pojďte s námi k volbám! 
POZOR, letos poprvé 

v komunitním centru Na Hlavní 14.



Mgr. Martin Převrátil 
Ředitel výzkumné agentury, 50 let, v  Březi-
něvsi od roku 2005, od roku 2014 zastupitel 
MČPB 

„Veřejnými záležitostmi se na růzých úrovních 
zabývám dlouhodobě a práci pro Březiněves 
jsem připraven věnovat veškerou energii. Měst-
ská část potřebuje vedle řešení konkrétních pro-
jektů srozumitelnou strategii rozvoje na příští 
roky, což bych považoval za svůj první úkol.“

Mgr. Zdenka Chaloupecká 
Ředitelka ZŠ v Dolních Chabrech, 52 let, 
v Březiněvsi od roku 2013, od roku 2014 za-
stupitelka MČPB 

„Svými zkušenostmi z rekonstrukce a dostavby 
školy, ve které pracuji, bych chtěla přispět k bu-
dování nové základní školy v Březiněvsi. Za další 
priority považuji větší zapojení občanů do dění 
v městské části nebo zvýšení jejich informova-
nosti o hospodaření a práci úřadu MČ.“

Jiří Skrčený 
Marketingový specialista, 55 let, v Březiněvsi 
od roku 2013 

„Březiněves jsme si vybrali pro náš společný 
život, máme zde spoustu kamarádů, spolu-
žáků a přátel, se kterými se pravidelně potká-
váme. Případné zvolení zastupitelem by mi 
dalo možnost aktivně se podílet na rozvoji 
naší městské části.“

Mgr. Jiří Lísal, Ph.D.
Provozní ředitel biotechnologické firmy, 
44 let, v Březiněvsi od roku 2009

„Byl bych rád, kdyby se nám podařilo navázat 
bližší spolupráci s okolními obcemi a městský-
mi částmi. Považuji to za velmi důležité nejen 
z hlediska dobrých sousedských vztahů, ale 
například i ve vztahu k řešení složité dopravní 
situace v Březiněvsi.“

Ing. Mariana Salavová
Specialistka na dopravní stavby s mnoholetou 
zkušeností s projektováním nejen dopravních 
staveb, 51 let, v Březiněvsi od roku 2005

„V rámci zastupitelstva můžu nabídnout svoji 
28letou praxi ve stavebnictví. Prioritně bych 
se věnovala dopravní problematice městské 
části, plánování, přípravě a realizaci staveb se 
zohledněním ekonomické efektivnosti násled-
ného provozu a údržby.“

Jiřina Smutná
 Ekonomka, 52 let, v Březiněvsi od roku 2010

„Vyzkoušela jsem si bydlet jak v dolní, tak 
i  v  horní části Březiněvsi. Z této zkušenosti 
mohu čerpat inspiraci, co kde zlepšit, co nám 
chybí a co udělat, aby se zde žilo ještě lépe. 
Mým velkým tématem je zeleň, o kterou je tře-
ba v našem vlastním zájmu usilovně pečovat.

David Bohatý
Architekt IT systémů, 43 let, v Březiněvsi 
od roku 2007

„Březiněves bychom měli směřovat k tomu, aby 
byla více přístupná k procházkám nebo vyjíž-
kám na kole. Tomu by měla odpovídat i nová 
výstavba. Měli bychom také více myslet na bez-
pečnost chodců a při řešení dopravních proble-
mů lépe spolupracovat s okolními obcemi.“

Jana Míchalová
Income auditorka, 50 let, v Březiněvsi od 
narození do roku 1998, nyní od roku 2019

„Oblastí, která mě zajímá a které bych se chtěla 
v Březiněvsi věnovat, je kultura a trávení volné-
ho času.“

Ing. Vladimír Jisl
Důchodce, 83 let, v Březiněvsi od roku 1974, 
zastupitel MČPB v letech 2002-2018

„V Březiněvsi žiji skoro půl století a od samého 
začátku se aktivně podílím na jejím rozvoji. 
Čtyři volební období jsem působil jako zastu-
pitel a předseda stavební komise. Zkušenosti 
s  fungováním samosprávy, které jsem za tu 
dobu získal, budu rád předávat dál.“
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